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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint a Marcali Kórház azok közé a kórházak 
közé tartozik, amelyekben nincsen szükség aktív ellátásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Magyar  Kórházszövetség  új  elnöke,  Ficzere  Andrea  szerint  alapjaiban  kell  átalakítani  az
egészségügyi  intézmények,  azon  belül  is  a  kórházak  finanszírozását.  Meggyőződése,  hogy  ha
koncentrálnák  az  erőforrásokat  és  kevesebb  lenne  az  aktív  kórház,  enyhülhetne  a  pénz-  és  a
munkaerőhiány, továbbá a betegek is nagyobb biztonságban lennének. A betegbiztonság azonban
most sokszor illúzió,  mivel a kórházak egy része az optimálisnál sokkal több beteget kénytelen
ellátni, miközben nem kapja meg a pénzt az elvégzett munka után. Ez az egész országban probléma.
Véleménye  szerint  a  kórházak  többségében  nem egyedi  hibákról,  szabálytalanságokról,  hanem
rendszerszintű  problémákról  van  szó,  amelyeket  rendszerszinten  kell  kezelni.  Azt  mondja,  egy
Magyarország  méretű  országban  nincs  szükség  ennyi  aktív  ellátást  nyújtó  kórházra.  A nagy
szakmákat  központosítani  kell,  a  kórházak  egy  részét  meg  kell  hagyni  aktív  ellátást  nyújtó
intézménynek,  egy  másik  részét  rehabilitációs,  krónikus,  illetve  hospice-ellátóhellyé  szükséges
alakítani, állítja.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügyi kormányzat lezárta Magyarország népegészségügyi programját. Úgy tudom, hogy
Ön  készül  a  teljes  finanszírozási  rendszer  átalakítására  és  számos  egyéb  változást  is  tervez.
Elmondása szerint a változások érdeksérelmekkel járnak majd, de „ezt a változást végigvisszük”.

A finanszírozás-átalakításról,  változásról,  érdeksérelemről  hallva  az  embernek  óhatatlanul  az  a
hírhedté vált mondat jut az eszébe, miszerint: „Nem kell félni, nem fog fájni.”

Fentiekre tekintettel kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat:



Egyetért-e  Ficzere  Andreával  abban,  hogy  Magyarországon  nincs  szükség  ennyi  aktív  ellátást
nyújtó kórházra?

Ön  szerint  a  Somogy  Megyei  Kaposi  Mór  Oktató  Kórház  Dr.  Szaplonczay  Manó  Integrált
Kórházegysége (Marcali Kórház) azok közé a kórházak közé tartozik, amelyekben nincsen szükség
aktív ellátásra?

Az Ön által tervezett átalakítások és változások mennyiben érintik a Marcali Kórházat?

A Marcali  járásban  élő  közel  40.000  ember  a  kórház  átalakításával  mekkora  érdeksérelemre
számíthat?

Várom megtisztelő válaszát, munkájához jó egészséget kívánok!
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